
PROCES - VERBAL

incheiat azi 05.05.2020,la sediul Consiliului Local al comunei $ag, cu ocazia sedinlei
de indatd a Consiliului Local Sag

Secretarul comunei dl Niergeg Petru face apelul nominal si constatd 12 consilierii locali

sunt conectali la mijloacele tehnice de comunicare ( fiind prezenli) pentru gedin{a de indatd.
Dl Consilier Darco Leu - Gheorghe nu este prezent.

Dl Primar Rosu Flavius - Alin, face o prezentare cu privire la motivul convocdrii
Consiliului local, in sedinla de indatd.

Secretarul citeste procesul - verbal incheiat cu ocazia sedin{ei ordinare din data de

26.03.2020, Secretarul intreabi dacd sunt obieclii in legdturd cu cele consemnate, ne

existdnd se supune la vot Procesul - verbal si se voteazdcu 12 voturi pentru.

Dl Pregedinte de gedintd Luca Florin supune la vot Ordinea de zi , care se voteazd cu 12

voturi pentru.
Se frece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi proiect de hotarare privind aprobarea

rectificdrii bugetului de venituri gi cheltuieli al comunei $ag pe anul 2020.
Se citeste; Referatul de aprobare al d-lui Primar Rogu Flavius- Alin

nr.3087 /04.05.2020, prin care solicita emiterea unei hotdrlri privind aprobarea rectificarii
bugetului de venituri gi chettuieti, al comunei $ag pe anul 2020, referatul compartimentului
contabititate nr. 3045/04.05.2020, adresa $colii Gtmnaziale $ag nr 530104 05 202Q 9i

nr.531/O4.OS.2O2O gi ate avizelor comisiilor de specialitate din cadrul Consiliului local $ag, care

sunt favorabile.
Dl Pregedinte de sedin{d Luca Florin, intreabd dacd sunt obiec{ii, s-au amendamente

formulate la acest proiect de hotdrdre.
Dl Director al Scolii Gimnaziale dd explicalii cu privire la cele solicitate gi modul in care va

fi implementat acest proiect.
Dl Luca Florin: am fost abordat pe stradd de mai multi cetdteni, care au afirmat cd nu

sunt de acord sd se achizitioneze tablete. Eu personal sunt de acord se achizilioneze
tablete doar pentru elevii care nu detin aceste mijloace de comunicare dupd posibilitSli se
poate achizitiona de cdtre $coald si laptopuri.

Dl Hubert Alexandru - Nicolae: Scoala si prezinte un table nominal cu elevii care nu

de{in mijloce de comunicare si au nevoie de tablete.
Dl Presedinte Luca Florin : Propun ca conducerea scolii sd prezinte o situatie clard cu

necesarul de tablete, abonamente qi costurile esitemate pentru achizilionarea acestor

aparate si opliunea pdrinlilor pentru tableta s-au laptop.
Dl Pregedinte de gedintd Luca Florin, intreabd dacd mai sunt si alte obiectii, s-au

amendamente formulate la acest proiect de hotdr6re, daci nu sunt, supun la vot proiectul de

hotdrAre. Se voteazd cu 4 voturi pentru, lvan Valentin si Hubert Alexandu - Nicolae voteazd

impotrivd, se abtin: Purcar Sorina, Apostu Bogdan - Stefan, BrAnzoi Sorin, Popescu Marcel,

Huszti Carmen- Sanda si Luca Florin.
Secretarul general, constatd cd nu a fost oblinut numdrul necesar adoptdrii proiectului de

hotirAre.

Ne mai existAnd Puncte
declard gedinfa inchisd.

Pregedinte de gedinld,
Luca Florin

si subiecte de discutat dl Presedinte de gedinla Luca Florin

A consemnat
Secretar General al Comunei

Niergeg Petru


